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Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke
részére Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Minek köszönhető az, hogy a külföldről érkezővöröshagyma az importköltségekke l
együtt is olcsóbb hazai versenytársainál? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Az aszályos idő miatt a vöröshagyma gyenge termésátlagot teljesített, az idei termé s
legfeljebb ha a magyar igények felét fedezheti . Tavaly ez az arány még 70% volt .

Magyarország tehát az idén is hagymaimportra szorul . A vöröshagyma-importból
származó termékek azonban 45 forint körüli összegért vásárolhatóak meg, miközben a
magyar vöröshagyma ennél drágább áron, 45-50 forint között kerül a piacra .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
Minek köszönhető az, hogy a külföldrő l érkező vöröshagyma az importköltségekkel
együtt is olcsóbb hazai versenytársainál ?
Milyen lépéseket kíván tenni az agrártárca annak érdekében, hogy Magyarország a
jövőben a jelenleginél kevésbé szoruljon rá a vöröshagymaimportra?
Milyen ellenőrzésekkel kívánja elérni az agrártárca, hogy külföldről kizárólag j ó
minőségű , a magyar vásárlók igényeinek megfelel ő vöröshagyma érkezzen hazánkba?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 16 .
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